
Zn: or'ool2.I.2olg Protokół Nr 1/2019

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

odbytego w dniu 29 stycznia 2019 roku.

Pierwsze w 2019 roku posiedzenie Komisjiotworzyt Przewodniczqcy Grzegorz Baran i

na wstępie powitat jejcztonków.

Stwierdzit on, że na stan 5 członków w posiedzeniu udziat bierze 5 co stanowi quorum do

podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi zatqcznik nr ]" do protokotu.

Następnie Przewodniczqcy Komisji powitał:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,

. Przewodniczqcego Rady Gminy Piotra Gonerkę,

- lnspektora ds. zamówień pub|icznych Pawta Pęka|ę,

Lista obecności stanowi załqcznik nr 2 do niniejszego protokotu.

Przewod n iczqcy Komisji za poznał zeb ra nych z p roponowanym porzqd kiem

posiedzenia, który bez uwag zostat przyjęty w następujqcym brzemieniu:

l.Otwarcie posiedzen ia i stwierdzenie quoru m.

2' Przyjęcie porzqdku posiedzenia Komisji.

3. Przyjęcie protokotu ze wspó|nego posiedzenia Komisji'

4. Kontro|a dokumentacji z postępowań przetargowych przeprowadzonych w roku ubiegtym.

5. Sprawy róine iwo|ne wnioski.

6 .Zakończenie posiedzenia.

Porzqdek posiedzenia stanowi załqcznik nr 3 do niniejszego protokotu'

Następnie jednogtośnie przyjęto protokót ze wspó|nego posiedzenia Komisji Rady

Gminy, które odbyło się w dniu 18 grudnia 2018 roku nie wnoszqc do niego żadnych uwag.

Ad.pkt.4.
" Na wstępie gtos zabrat Pawet Pękala pracownik Urzędu Gminy prowadzqcy między

innymi sprawy z zakresu zamówień pub|icznych.

Poinformowat on, że w 201.8 roku przeprowadzono 7 postepowań przetargowych zgodnie z

p rzepisa mi ustawy,, Prawo za mówień pu bIicznych,,.

Wszystkie postepowania prowadzone byty w trybie przetargu nieograniczonego

umożliwiajac tym samym złożenie oferty wszystkim zainteresowanym Wykonawcom.

N astępn ie omówit on szczegótowo poszczegó|n e postepowa n ia przeta rgowe.

1. Przebudowa dróg na terenie Gminy oraz odbudowa nawierzchni dróg po robotach

kana|izacyjnych -zadanie zostało podzie|one na 3 etapy: przebudowa dróg poprzez

wykonanie nawierzchni z masy bitumicznej, odtworzenie nawierzchni dróg po robotach

zwiqzanych z budowq kanalizacji sanitarnej w miejscowości Starzechowice oraz odtworzenie

nawierzchni dróg po robotach zwiqzanych z budowq kana|izacji sanitarnej w miejscowości

Wqsosz, wartość szacunkowa zadania to 2 513 901,88 zt (netto), zŁozone zostaty 3 oferty.



Wybrano najkorzystniejszq ofertę za cenę I6fIf29,52z|,którazłozy|a firma PHU,,KAM|,, z

Kurze|owa. W dniu 01.03.201.8 roku podpisano umowę z tq firmq .

2.Budowa chodników przy drogach publicznych w Gminie Fałków- przedmiot zamówienia

obejmowat budowę chodników przy drogach gminnych w miejscowości Skórnice i Czermno-

Ko|onia, wartość szacunkowa zadania to 37f II3,o4 zt (neto), zostało ztożonych ].0 ofert.

Wybrano najkorzystniejszq ofertę za cenę f64 420,76 zt (netto) która ztoŻyła Firma ,,KAM|,, z

Kurze|owa, w dniu fo,o2'2ol8 roku podpisana umowę z tg firmq'

3. Zaciqgnięcie i obsługa kredytu długoterminowego w wysokości do 3 300 000,00 zł na

zadania inwestycyjne Gminy Fałków realizowane w 2018 roku- złoione zostaty 2 oferty.

Korzystniejsza ofertę z|ozył Bank Spótdzie|czy w Końskich.

4. Dobudowa dodatkowych latarni i opraw oświetlenia u!icznego w Gminie Fałków-

wartość szacunkowa zadania to kwota 279 495,5L zł (netto), zostata z|ozona ty|ko 1oferta

przez7akład Ustugowo-Hand|owy ,,Pro-Mar,,z Końskich na kwotę 245 338,00 zt (netto).

W dniu f7,o9.7o1'8 roku na rea|izacje tego zadania podpisano umowę z ta firmq'

5. Remont dróg lokalnych i rolniczych w Gminie Fałków.wartość szacunkowa zadania to

t55674,99 zł (netto), W przetargu została z|ozonajedna oferta na kwotę 113 685,00zł

(netto) przez Firmę Ustugi Transportowo-Sprzętowe Jarosław Kornecki z Końskich z którq w

dniu 20.09 ,foI8 podpisano umowę.

6. odbiór transport i zagospodarowanie odpadów komuna!nych od właścicie!i

nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Fałków- wartość szacunkowa zamówienia

wynosi I57 553,L4 zł (netto), do przetargu przystqpiła ty|ko 1firma EKOM z Nowin, która

zaoferowała kwotę przewyzszajqcq wartość szacunkowq zamówienia tj. 338 536,59 zt

(netto).

W dniu 3L.L2,foL8 roku z Firmq zostata podpisana umowa na okres 1 roku.

Wypowied ź Pawta Pęka|i uzupełnit Wójt Gminy Henryk Konieczny, który poinformował, że z
informacji uzyskanych od firmy tak wysoka cena zgłoszona do przetargu podyktowana jest

wzrostem optat środowiskowych, podwyzszeniem najniższej płacy jak również wzrostem cen

paliwa i energii elektrycznej.

7. Dbstawa energii elektrycznej i świadczenie ustug dystrybucji energii elektrycznej d|a

Gminy Fa|ków ora podległych obiektów infrastruktury - wartość szacunkowa zamówienia

to kwota 859 555,71zt (netto), do przetargu zostata z|ozona 1oferta na kwotę 896373,1'Izl

(netto) przez firmę PGE obrót S.A z siedzibq w Rzeszowie.

Dotychczas nie zostata zawarta umowa z tq firma poinformowat Pawet Pęka|a.

Będqc przy gtosie Paweł Pękata poinformowat również o postępowaniach

przetargowych na budowę boiska sportowego w miejscowości Turowice i Skórnice z

dofinansowaniem ze środków Unii Europejskiej z Programu Rozwoju obszarów Wiejskich.

Następnie g|os zabrat Wójt Gminy Henryk Konieczny, który zwrócił uwagę ze

mieszkańcy W coraz mniejszym stopniu angażujq się zadbanie o p|ace zabaw czy boiska

znajdujqce się na terenie ich miejscowości.

Ponadto kiIkakrotnie zdewastowane zostały siedziska na boisku przy Szko|e Podstawowej w

Fałkowie.



W da|szej częścitego punktu gtos zabrat Przewodniczqcy Rady Gminy Piotr Gonerka,

który poinformowat, że podczas posiedzenia w dniu dzisiejszym Komisji Rozwoju

Gospodarczego również został poruszony temat braku zainteresowania ze strony

mieszkańców obiektami ( między innymi p|acami zabaw i boiskami sportowymi)

znajdujqcymi się w ich miejscowościach.

Będqc przy głosie podobnie jak na posiedzeniu poprzedniej Komisji zasugerował on aby na

te sprawy zwrocić uwagę podczas zebran wyborczych sottysów.

Komisja sugestie Przewodniczqcego Rady Gminy uznała za uzasadnione.

Ad.pkt.5.

Gtos ponownie zabrat Przewodniczqcy Rady Gminy, który zwrócit się do radnych o

rozpropagowanie wśród mieszkańców moż|iwości składania wniosków o dofinansowanie

pa neli fotowoltaicznych.
W tym temacie g|os zabrał członek Komisji Jarostaw Kaczmarek, który zwrócit się o

wyjaśnienie kto będzie ponosit koszty zwiqzane z utrzymaniem paneli fotowo|taicznych.

Paweł Pękala wyjaśnit, ze w okresie gwarancji uszkodzone urzqdzenia będq

wymienian e przezwykonawcę natomiast do użytkownika na|eży ubezpieczenie pane|i oraz

ich czyszczenie.

Piotr Gonerka poinformowat, ze takie usta|enia zostaty również przekazane podczas

posiedzenia Staropo|skiego Zwiqzku Gmin i Miast w Końskich.

W da|szej części tego punktu Paweł Pęka|a i Wójt Gminy udzie|i|i szczegółowych

wyjaśnień i odpowiedzie|i na ko|ejne pytania dotyczqce omawianego tematu między innymi

dofinansowania do paneli fotowoltaicznych.

Ad.pkt.6.
W zwiqzku z rea|izacjqporzqdku Przewodniczqcy Komisji podziękowat wszystkim a

udział i zamknqł posiedzenie.

Na tym protokót zakończono'
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